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Geachte heer, mevrouw. 

Met deze brief beantwoorden wij de vragen die de heer W. Koks van de SP-fractie heeft 
gesteld inzake de toekomst van het basisonderwijs in Meerstad en omgeving. De brief van 
de vragensteller treft u als bijlage aan. 

1. Heeft O.O.G bij hel beschikbaar komen van het voorbereidingskrediet meer 
randvoorwaarden dan alleen een school voor 450 kinderen mee gekregen van het 
college ? Zo ja, welke zijn dit waarbij gedacht kan worden aan hel type onderwijs 
(Dalton, Montessori, etc), meerdere dislocaties, duurzaamheid, delen van 
faciliteiten (bijv. sport) met andere .scholen, al dan niet een buurtfunctie door bijv. 
het onderbrengen van een bibliotheek, kinderopvang, een Wij-team, o.i.d.? Zo nee, 
op grond waarvan beoordeelt het college of de uitkomst van de voorbereiding 
voldoet aan de gemeentelijke opvattingen van de plaats en rol van het onderwijs 
in de samenleving en .specifiek Meerstad? 

Wij hebben de gebruikelijke stedenbouwkundige procedures gevolgd, samen met de 
uitgangspunten en conclusies in de voorzieningen-planning van Republiq. Bij het 
toekennen van het voorbereidingskrediet voor nieuwbouw aan O.O.G. hebben wij niet 
meer randvoorwaarden meegegeven. 

2. Worden ouders van toekomstige leerlingen van de nieuwe school heirokken in de 
voorbereidingen? Zo ja op welke wijze, op welke onderdelen (zie 1.) en wanneer? 
Zo nee, waarom niet? 

Het schoolbestuur bepaalt op welke wijze en wanneer ouders worden betrokken in de 
voorbereidingsfase. Dit is normaal gesproken niet aan de gemeente. Maar gelet op de 
samenhang tussen de nieuwe school in Meerstad en de impact die dat heeft op de 
bestaande onderwijsvoorzieningen in het gebied, hebben we besloten een actieve rol te 
spelen in de gesprekken met de ouders van de huidige school OBS De Driebond. Samen 
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met O.O.G. hebben we op 18 januari 2018 een gesprek gehad met ouders om te praten 
over de bestaande situatie en de samenhang met de nieuwe school. Naar aanleiding van 
deze bijeenkomst gaan we met ouders uit Engelbert en het onderwijsbestuur enkele 
scenario's uitwerken. 

3. Wal is de reden dat hel voorbereidingskrediet naar O.O.G is gegaan? Ligt hel 
initiatief daartoe bij O. O. G. of hij het college? Als dil laatste het geval is wat is 
daarvan de reden? Heeft OPOS de wens geuit c.q is door het college OPOS 
gevraagd met de voorbereiding aan de slag te gaan? Zo ja. wat was daarop de 
reactie van het college c.q. OPOS? 

Het schoolbestuur is conform onderwijswetgeving bouwheer en neemt daarin het 
voortouw in de voorbereidende werkzaamheden. Op basis van de voorzieningenplanning 
was de conclusie dat in Meerstad ruimte ontstaat voor een tweede school. O.O.G en 
gemeente hebben dit samen opgepakt. De aanvraag voor een voorbereidingskrediet is de 
uitkomst van een gezamenlijk traject. Dit sluit ook aan bij de relatie die steeds is gelegd 
tussen de ontwikkeling van scholen in Meerstad en de toekomst van OBS De Driebond. 

OPOS heeft eveneens een voorbereidingskrediet aangevraagd voor nieuwbouw van de 
bestaande school Meeroevers. In het programma en overzicht onderwijshuisvesting 2018 
hebben wij deze voorziening voor 2018 afgewezen omdat deze als nog niet noodzakelijk 
wordt beschouwd, omdat het huidige semi-permanente schoolgebouw van de Meeroevers 
nog een aantal jaar meegaat. 

4. Hoe vindt tijdens de voorbereiding door O. O. G. afstemming plaats met De 
Meeroevers en rond welke onderwerpen zoals locatie(s), delen van 
gemeenschappelijke faciliteiten? Op welke wijze houdt het college rekening met 
de belangen van De Meeroevers? Is het college met ons van mening dat een 
"concurrentieslag" tussen twee openbare .scholen onder twee verschillende 
schoolbesturen in Meerstad voorkomen moet worden? Zo ja, hoe gaat het college 
dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet? 

Zoals in het raadsdebat besproken gaat de gemeente in gesprek met de betrokken partijen 
en stelt de gemeente een visie op ten aanzien van de ontwikkeling van scholen in het 
gebied. We wachten de resultaten daarvan af en houden u op de hoogte van de 
ontwikkelingen. In het voorjaar krijgt u daarover nader bericht. 

O.O.G. is van plan De Driehond in 2020 Ie sluiten op hel moment dat de nieuwe 
school in Meerstad opengaal. In hoeverre speelt in dil voornemen mee dat: 

Het leerlingenaantal van de nieuwe school (een deel van) de leerlingen 
van De Driehond cq uil Engelbert nodig heeft om op start niveau te 
komen? 
Hel Brin nummer van De Driebond het mogelijk maakl dat de nieuwe 
school als een verhuizing wordt aangemerkt door hel ministerie en dit 
voordelen biedt in vergelijking mei een nieuw Brin nummer voor een 
nieuwe school? 
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Het is aan het schoolbestuur om te besluiten hoe ze de start van de nieuwe school bij 
Tersluis willen organiseren en of ze de bestaande school willen verplaatsen of een nieuwe 
school willen stichten. Zoals al aangegeven zijn we vanwege de impact op de huidige 
school De Driebond gesprekken gestart met betrokkenen over de ontwikkeling van 
scholen in dit gebied. 

6. Tijdens de raadsvergadering had het college nog geen reactie op de brief die door 
O.O.G. verspreid is onder de ouders van De Driebond. De brief geeft aan dat 
sluitingsreden is het dalen van het aantal leerlingen onder "de " norm en dat de 
gemeente achter het sluitingsvoornemen staat. Is er reeds gesproken met O.O.G. 
over beide onjuistheden in de briefen zo ja wat was daarop de reactie van het 
O.O.G en op welke wijze gaal dil gecommuniceerd worden met de ouders? Zo nee 
wanneer gaat dit gebeuren? 

We hebben wederzijds vastgesteld dat de brief op enkele punten niet gelukkig is 
geformuleerd en dat in dit proces zorgvuldige communicatie van essentieel belang is. Om 
deze reden zijn we gezamenlijk bij de ouders van de Driebond in Engelbert op bezoek 
geweest op 18 januari. Tijdens deze avond heeft de heer Douma van O.O.G. de 
betreffende brief ingetrokken en toegezegd dat een nieuwe brief naar de ouders zal 
worden gestuurd. 
Tijdens de bijeenkomst op 18 januari zijn enkele aanzetten gegeven tot alternatieve 
scenario's voor het onderwijs in dit gebied. Daarbij hebben we afgesproken dat we als 
gemeente, onderwijsbestuur en ouders de scenario's gezamenlijk verder zullen gaan 
verkennen en uitwerken. We zullen u op de hoogte houden van de ontwikkelingen in dit 
proces. 

We vertrouwen erop u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Groningen, 27 december 2017 

Betreft: vragen SP ex. artikel 41 RvO omtrent toekomst basisonderwijs Meerstad en omgeving 

Geacht college, 

In de vergadering van woensdag 20december j . l . heeft de raad besloten een voorbereidingskrediet beschikbaar 
te stellen aan O.O.G. voor een school in Meerstad voor 450 leerlingen. Het OPOS het schoolbestuur van De 
Meeroevers, momenteel de enige basisschool in Meerstad, heeft de (niet gehonoreerde wens) geuit om per 
direct tot nieuwbouw te kunnen overgaan. Verder heeft O.O.G., het schoolbestuur van de Driebond in 
Engelbert aangegeven tot sluiting van deze school in 2020 over te gaan. 
Zoals wij in de raadsvergadering hebben aangegeven roept het bovenstaande bij onze fractie een aantal vragen 
die wij bij deze stellen: 

1. Heeft O.O.G bij het beschikbaar komen van het voorbereidingskrediet meer randvoorwaarden dan 
alleen een school voor 450 kinderen mee gekregen van het college? Zo ja, welke zijn dit waarbij 
gedacht kan worden aan het type onderwijs (Dalton, Montessori, etc), meerdere dislocaties, 
duurzaamheid, delen van faciliteiten (bijv. sport) met andere scholen, al dan niet een buurtfunctie 
door bijv. het onderbrengen van een bibliotheek, kinderopvang, een Wij-team, o.i.d.? Zo nee, op grond 
waarvan beoordeelt het college of de uitkomst van de voorbereiding voldoet aan de gemeentelijke 
opvattingen van de plaats en rol van het onderwijs in de samenleving en specifiek Meerstad? 

2. Worden ouders van toekomstige leerlingen van de nieuwe school betrokken in de voorbereidingen? Zo 
ja op welke wijze, op welke onderdelen (zie 1.) en wanneer? Zo nee, waarom niet? 

3. Wat is de reden dat het voorbereidingskrediet naar O.O.G is gegaan? Ligt het initiatief daartoe bij 
O.O.G. of bij het college? Als dit laatste het geval is wat is daarvan de reden? Heeft OPOS de wens 
geuit c.q is door het college OPOS gevraagd met de voorbereiding aan de slag te gaan? Zo ja, wat was 
daarop de reactie van het college c.q. OPOS? 

4. Hoe vindt tijdens de voorbereiding door O.O.G. afstemming plaats met De Meeroevers en rond welke 
onderwerpen zoals locatie(s), delen van gemeenschappelijke faciliteiten? Op welke wijze houdt het 
college rekening met de belangen van De Meeroevers? Is het college met ons van mening dat een 
"concurrentieslag" tussen twee openbare scholen onder twee verschillende schoolbesturen in 
Meerstad voorkomen moet worden? Zo ja, hoe gaat het college dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom 
niet? 

5. O.O.G. is van plan De Driebond in 2020 te sluiten op het moment dat de nieuwe school in Meerstad 
opengaat. In hoeverre speelt in dit voornemen mee dat: 

Het leerlingenaantal van de nieuwe school (een deel van) de leerlingen van De Driebond cq uit 
Engelbert nodig heeft om op start niveau te komen? 
Het Brin nummer van De Driebond het mogelijk maakt dat de nieuwe school als een verhuizing 
wordt aangemerkt door het ministerie en dit voordelen biedt in vergelijking met een nieuw Brin 
nummer voor een nieuwe school? 

6. Tijdens de raadsvergadering had het college nog geen reactie op de brief die door O.O.G. verspreid is 
onder de ouders van De Driebond. De brief geeft aan dat sluitingsreden is het dalen van het aantal 
leerlingen onder "de" norm en dat de gemeente achter het sluitingsvoornemen staat. Is er reeds 
gesproken met O.O.G. over beide onjuistheden in de brief en zo ja wat was daarop de reactie van het 
O.O.G en op welke wijze gaat dit gecommuniceerd worden met de ouders? Zo nee wanneer gaat dit 
gebeuren? 

Met vriendelijke groet, 

Wim Koks 

SP-fractie 


